

**Representative Office of India
Ramallah**

**International Seminar at Nalanda University, India
Call for Papers and Submission of Extended Abstract**

The Representative Office of India in Ramallah is pleased to announce an opportunity for **young scholars, youth leaders, practitioners, and policymakers in Palestine** to participate in the upcoming **International Seminar / Youth Conference** on the theme:

“India on the World Stage: Soft Power, Policy & Youth Diplomacy”

The conference is being organized by **Nalanda University**, in collaboration with the **Ministry of Youth Affairs & Sports, Government of India**, and will be held from **26–28 March 2026** at **Nalanda University, Rajgir, Bihar, India**.

Nalanda University, recognized as an **Institution of National Importance**, has been revived as a global centre of learning rooted in India’s civilizational ethos and stands as a symbol of dialogue, cultural exchange, and knowledge-sharing.

The International Seminar / Youth Conference aims to bring together **young scholars, practitioners, policymakers, and youth leaders (under 35 years of age)** from across the world.

There is no participation fee.

Accommodation and travel support will be provided to **selected paper presenters**.

The discussions will focus on themes including:

- **Youth diplomacy for a sustainable and just world**
- **Cultural and educational diplomacy in the Indo-Pacific**
- **Climate advocacy and environmental diplomacy**
- **Heritage, conservation, and civilizational dialogue**
- **Multilingual public diplomacy and digital humanities**

Interested applicants are invited to submit their **extended abstract (2000–2500 words)** no later than **24 February 2026**.

Participation registration:

<https://forms.gle/tUFPiDKadrVa4LYW9>

Abstract submission:

<https://forms.gle/H4zMxgiK1pcN4Sme6>

Queries: ys@nalandauniv.edu.in

For any further clarification, please contact:

Representative Office of India

Ramallah – Palestine

Tel: +970-2-2987472 / 76 / 78

Fax: +970-2-2987504

Email: cons.ramallah@mea.gov.in | repoff.ramallah@mea.gov.in

Website: <http://www.roiramallah.gov.in/>

Follow **India in Palestine** on: Facebook | Instagram | Twitter | YouTube

الممثلة الهندية

رام الله

ندوة دولية في جامعة نالاندا، الهند دعوة لتقديم الأوراق البحثية وملخصات البحوث الموسعة

تعلن الممثلة الهندية في رام الله عن فرصة للباحثين الشباب والقيادات الشبابية وصناع السياسات في فلسطين للمشاركة في الندوة الدولية / مؤتمر الشباب القادم تحت عنوان: "الهند على المسرح العالمي: القوة الناعمة، السياسة ودبلوماسية الشباب".

يتم تنظيم المؤتمر من قبل جامعة نالاندا بالتعاون مع وزارة شؤون الشباب والرياضة في حكومة الهند، حيث سيعقد المؤتمر في الفترة من 26 إلى 28 آذار/مارس 2026 في جامعة نالاندا، راججير، بيهار، الهند.

إن جامعة نالاندا مؤسسة ذات أهمية وطنية، وقد تم إحيائها كمركز عالمي للتعليم متجذر في القيم الحضارية للهند كرمز للحوار والتبادل الثقافي والمعرفي. ويستهدف المؤتمر الباحثين الشباب وصناع السياسات والقيادات الشبابية (تحت سن 35 عاماً) من جميع أنحاء العالم.

لا توجد رسوم للمشاركة.
سيتم توفير دعم للإقامة والسفر لمقدمي الأوراق البحثية المختارين.

المحاور الرئيسية للمناقشة:

- دبلوماسية الشباب من أجل عالم عادل ومستدام.
- الدبلوماسية الثقافية والتعليمية في منطقة المحيطين الهندي والهادئ.
- المناصرة المناخية والدبلوماسية البيئية.
- التراث، الحفاظ عليه، والحوار الحضاري.
- الدبلوماسية العامة متعددة اللغات والعلوم الإنسانية الرقمية.

الموعد النهائي لتقديم ملخص البحث الموسع (2000-2500 كلمة) هو 24 شباط/فبراير 2026.
رابط التسجيل للمشاركة:

<https://forms.gle/tUFPiDKadrVa4LYW9>

رابط تقديم ملخص البحث:

<https://forms.gle/H4zMxgiK1pcN4Sme6>

للاستفسارات:

ys@nalandauniv.edu.in

لأى توضيحات أخرى، يرجى التواصل مع الممثلة الهندية في رام الله – فلسطين:

هاتف: +970-2-6/2987472/8

بريد إلكتروني

cons.ramallah@mea.gov.in | repoff.ramallah@mea.gov.in

الموقع الإلكتروني

[/http://www.roiramallah.gov.in](http://www.roiramallah.gov.in)